

Title (en)

COMPOSITION FOR AND METHOD OF TREATING AIDS AND CERTAIN RELATED DISEASES.

Title (de)

ZUBEREITUNG UND VERFAHREN ZUR BEHANDLUNG VON AIDS UND VERWANDTEN KRANKHEITEN.

Title (fr)

COMPOSITION ET PROCEDE DE TRAITEMENT DU SIDA ET DE CERTAINES MALADIES S'Y RAPPORTANT.

Publication

EP 0258412 A1 19880309 (EN)

Application

EP 87901944 A 19870220

Priority

US 83127886 A 19860220

Abstract (en)

[origin: WO8704929A1] A method for treating retroviral associated diseases, such as AIDS, in a patient, wherein a substituted 2'-deoxycytidine compound, such as, for example, 5-methyl-2'-deoxycytidine, is administered to the patient in a therapeutically effective amount, together with a deamination inhibitor of the deoxycytidine compound. Compositions for carrying out the method are also disclosed.

Abstract (fr)

Procédé de traitement de maladies provoquées par des rétrovirus, tel que le SIDA, consistant à administrer au patient une quantité thérapeutiquement efficace d'un composé de 2'-désoxycytidine substitué, tel que par exemple de la 5-méthyl-2'-désoxycytidine, en combinaison avec un inhibiteur de désamination du composé de disoxycytidine. Sont également décrites des compositions permettant l'application du procédé.

IPC 1-7

A61K 31/70; C07H 17/00

IPC 8 full level

C07H 19/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 31/70 (2013.01); **C07H 19/06** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8704929A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8704929 A1 19870827; AU 7120987 A 19870909; EP 0258412 A1 19880309

DOCDB simple family (application)

US 8700398 W 19870220; AU 7120987 A 19870220; EP 87901944 A 19870220